
Lekcijas “Sprādziens mūzikā” atsauksmes. 

Ko jaunu uzzināji? Kas likās visinteresantākais? Ko tu gribētu pajautāt mūziķiem, kas vadīja šo lekciju? 

Uzzināju daudzus faktus, ko nezināju. 

Uzzināju, kuros gados katrs žanrs bija 

aktuālāks. 
 

Man visvairāk patika klausīties sākumu 

lekcijai, jo īsti par mūsdienām man 

neinteresē. Uzzinot daudz jauna par 

mūziku agrāk, pilnīgi skrien tirpas un 

gribētu izdzīvot šo laikmetu, un kārtīgi 

izdejoties pie tādas mūzikas, un vienkārši 

labi pavadīt laiku! 
 

 

Es varu secināt, kā gadsimta laikā ir 

mainījusies mūzika, bet vienmēr zem 

katras dziesmas ir kāds vēstījums 

klausītājiem. 

 

Mūzikas aizsākumi pirmsākumi un katra 

stila rašanās. 

 

Gribētu pajautāt, kādi žanri viņiem patīk 
 

Uzzināju vairāk par vēsturi. 

 

Visvairāk patika klausīties par 70.gadiem. 

 

 

 


